
Vystudovala jsem Střední pedagogickou školu v Nové Pace. Tuto školu jsem si vybrala 

na základě vlastní zkušenosti s mateřskou školou z dětství a rozhodla se, že chci 

porozumět dětské duši. 

Na základě mé dlouholeté praxe vím, že některé z mých názorů týkajících se zdravého 

a harmonického vývoje dětí se nemusí vždy líbit všem rodičům. Odráží se však v tom 

moje hlavní myšlenka, že dítě a jeho zdravý vývoj je pro mě vždy na prvním místě. 

Celou svou praxi se snažím pomáhat dětem, které mají problémy s adaptací, s 

přizpůsobením se kolektivu a se speciálně vzdělávacími potřebami. Pravidelně se 

proto vzdělávám především v psychologii, v grafomotorice, ve výtvarné a pracovní 

výchově. 

Ráda s dětmi pracuji formou prožitkového učení, což je nejlepší pro zapamatování si 

získaných poznatků, chodím s nimi hodně do přírody, společně zpracováváme plody 

přírody, vedu je k péči o naši mini zahrádku a ke kladnému vztahu k přírodě. 

Moje práce je pro mne zároveň i koníčkem, i když někdy je to velmi náročné. 

 


